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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-SET DE
MAIG DE DOS MIL TRETZE

A la vila de Roses  (Girona), el 27 de maig de dos mil tretze.

Quan són les 20:05 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
del senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president  de  la  corporació, el ple de
l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria que s’ha
repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:

Sra. Montserrat Mindan i Cortada Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Masblanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sra. Imma Carrion Ferrer Regidora
Sr. Francisco Martínez Pérez Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora

Són absents havent excusat la seva absència:
Sra. Magda Casamitjana Aguilà Regidora

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcalde ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.
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01.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ANTERIOR

− Sessió ordinària del ple del dia 29 d’abril de 2013.

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Alcalde.- Manifesta que s’incorpora un full a l’acta de la sessió que no havia quedat imprès.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar l’acta
tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

02.- INFORME DE L’ALCALDIA

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 DE MAIG DE 2013

Població total 20.016 habitants
Homes 10.052 habitants que representen el 50.22% de la població
Dones   9.964 habitants que representen el 49,78% de la població
L’atur a 1 d’abril de 2012 era de 1.442 persones i aquest any ha estat de 1.462 persones.

DECRETS DICTATS DES DE L’ALCALDIA DEL 24 D’ABRIL AL 24 DE MAIG DE 2013

Total de decrets 285
Contingut econòmic 39
Contingut urbanístic 71
Contingut general 175

REUNIONS DE TREBALL, VISITES I ACTES FINS EL 27 DE MAIG:

Reunions de treball a Roses
− 
− 1 Junta de Portaveus
− 4 Meses de Contractació
− 4 Gerències d’Urbanisme
− 4 Juntes de Govern Local
− 1 Consell Administració ROSESNET
− 1 Junta General de Societats
− 1 Comissió Informativa
− 1 Ple
− Sr. Albert Ballesta, delegat d’Interior – Assumpte: “TOP MANTA” juntament amb

representants dels cossos policials. (Mossos d’Esquadra i Policia Local).
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− Sr. Agustí Serra, director gral. d’Ordenació de Territori i Urbanisme i Sr. Eudald
Casadesús, delegat del Govern. Assumpte: “Bullifondation”.

Reunions de treball fora de roses

− Girona, 2 Comissions de Govern Consorci Costa Brava
− Girona, Consorci Costa Brava - reunió interventors
− Madrid, Sr. Beteta, secretari d’Estat (Problemàtica Ajuntaments turístics)

Visites a Roses

− 12 Visites amb particulars, associacions i entitats.
− Sr. Oriol Aguilar, director Festival de Perelada
− Sr. Gustau Vivar, director Centre Arqueologia Subaquàtica de Catalunya

Actes a Roses

− Nit de l’Humor – Fundació Josep Carreras contra la leucèmia
− Conferència – col·loqui Josep Rull
− Companyia Pep Bou, espectacle "Clinc!, el llenguatge de les bombolles"
− Inauguració DIA D’EUROPA
− Presentació Campus de futbol – Futbol BASE ROSES
− XXV Trobada de Dansa Dany’s
− Benvinguda i concert “Coral Aufderhöle” de Solingen
− Signatura convenis: Colla Gegantera (cessió remolc), Escola “Els Grecs” (subvenció),

Escola “Montserrat Vayreda” (subvenció), Associació Amics del animals (subvenció) i
pisos lloguer metges de reforç – CAP.

− Benvinguda creuer “Royal Clipper”
− Roda premsa TRANSPYR – assistència conseller Felip Puig
− Dinar-coloqui amb empresaris del municipi – conseller Felip Puig
− Concert Claudia Schneider – SOLINGEN
− Grup de Teatre Roses, obra: "TU DIGUES QUE L'ESTIMES"
− Roda de premsa- Presentació II FIRA DE LA ROSA
− Entrevistes Workshop (Joventut i Promoció) – CAR
− Presentació Quadern Gris d’en Pla de Narcis Garolera.
− Conferència col·loqui Muriel Casals
− Assemblea Creu Roja – Concert Carme Vilà
− VII Premi Treball de Recerca de Batxillerat

Actes fora de Roses
− Figueres, Consell Comarcal - Entrega premi “Sirena” al restaurant “Els Brancs” de

Roses.
− Girona, UdG, Campus Euromedit (TURISME I AIGUA)
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Mitjans de comunicació
− TV Empordà, Programa “O Ho Tomas o Ho deixes”
− L’Empordà – Xat
− Xarxa Comunicació Local, entrevista

Agraïments
− Sr. Clifford Ball per haver netejat les pintades del Edifici Portuari de Santa Margarida.
− Dels organitzadors de la 5èna Costa Brava Xtrem Running per recolzament i l’esforç que

ha fet l’Ajuntament.
− Dels organitzadors de la TRANSPYR per haver pogut oferir una imatge impecable de la

prova i la Vila.

INCIDÈNCIES DEL GIE
− Total d’incidències 353
− Incidències desestimades   17
− Incidències per resoldre 336
− Incidències solucionades 254
− Incidències pendents   82

INFORMACIÓ QÜESTIONS PENDENTS DEL DARRER PLE ORDINARI

Alcalde.- Explica que un grup municipal –no recorda quin- en el punt de precs i preguntes,
va fer esment d’una tanca que hi ha al carrer  Mossèn Cinto Verdaguer. S’han posat en
contacte amb el propietari i està en camí de solucionar-ho.

Sra. Anna Jorquera.- Diu que vol respondre una qüestió que va quedar pendent en relació al
seu departament.  En relació al workshop, explica que es va realitzar divendres passat en el
CAR JOVE. Aquest any s’ha organitzat conjuntament amb Promoció Econòmica. S’han
rebut un total de 129 currículums i d’altra banda s’han rebut un total de 12 ofertes de
diferents empreses del municipi que suposen 20 llocs de treball que quedaran coberts de
cara a la temporada d’estiu i alguns per a tot l’any.

És possible que les dades d’alguna nota de premsa de diferents mitjans de comunicació
variïn una mica i això és, perquè, a l’últim moment, una de les empreses va incorporar una
oferta nova que suposava tres llocs de treball més.

Aprofita per donar les gràcies a totes les empreses que han col·laborat per fer possible
l’activitat del workshop del 2013, des de Promoció Econòmica, Joventut i des de
l’Ajuntament a les següents empreses: Boats Mediterrani, Tric-trac Roses, Roses Exprés, Alt
Empordà Pizza, Tramonti, Ona Turs, Hotel Montecarlo, Prestige Hotels i Daikiri que és el
Fresh Burguer. Els dóna les gràcies a tots i espera que l’any que ve tornin a col·laborar i que
contratin a moltes persones, entre les candidates.
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Tot seguit es passa al següent punt de l’ordre del dia.

03.- CONCEDIR A L’ASSOCIACIÓ CULTURAL MODIBAND, UNA SUBVENCIÓ DE DEU
MIL EUROS (10.000,00 €), EN CONCEPTE DE DESPESES DERIVADES DE LA
REALITZACIÓ D’UNA MOSTRA DE CINEMA A L’AIRE LLIURE ANOMENADA CINE
CIUTADELLA DURANT ELS MESOS DE JULIOL I AGOST DE 2013

El senyor Marc Danés, responsable de l’àrea de Cultura, presenta la proposta d’acord que
és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta del regidor de Cultura relativa a la concessió d’una subvenció de deu mil euros a
l’Associació Cultural MODIband, en concepte de despeses derivades de la realització d’una
mostra de cinema a l’aire lliure anomenada Cine Ciutadella, consistent en la realització d’un
mínim de 6 sessions de cinema i les activitats paral·leles de servei de bar i lloguer de
gandules que corresponguin, durant els mesos de juliol i agost de 2013; així com l’aprovació
del conveni regulador de la subvenció per als exercicis 2013, 2014 i 2015.

Antecedents

1. En data 4 d’abril de 2013 (RE: 5045), l’Associació Cultural MODIband, representada per
la senyora Nathalie Brigitte Modigliani, sol·licita una subvenció de deu mil euros
(10.000,00 €), en concepte de despeses derivades de la realització d’una mostra de
cinema a l’aire lliure anomenada Cine Ciutadella, consistent en la realització d’un mínim
de 6 sessions de cinema i les activitats paral·leles de servei de bar i lloguer de gandules
que corresponguin, durant els mesos de juliol i agost de 2013, i adjunta memòria
explicativa de l’activitat per a la qual sol·licita la subvenció, amb el pressupost de les
despeses i dels ingressos previstos per un import de quinze mil cent quinze euros amb
vuitanta cèntims (15.115,80 €).

2. En el pressupost general de l’Ajuntament aprovat per enguany està prevista
nominativament a l’aplicació pressupostària 13 40 3341 4850200 la subvenció de deu mil
euros (10.000,00 €) a favor de l’Associació Cultural MODIband (Cine Ciutadella).

3. L’Ajuntament de Roses, dins de les seves competències, està interessat en promoure el
cinema de qualitat en versió original per a tots els públics en temporada d’estiu a l’Espai
Cultural la Ciutadella, amb la finalitat de millorar l’oferta cultural i turística del municipi així
com promocionar el patrimoni de Roses a través de la realització de la mostra de cinema
Cine Ciutadella, per la qual cosa s’ha elaborat un conveni, el qual consta a l’expedient,
amb una vigència que s’estén des de la data de la seva signatura fins al 31 de desembre
de 2015.

4. L’Associació Cultural MODIband és una entitat sense ànim de lucre que té per finalitat
promoure activitats i projectes culturals i ha realitzat la 1ª i 2ª Mostra de Cinema a l’aire
lliure de la Ciutadella de Roses de forma satisfactòria durant els anys 2011 i 2012.
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5. En data 8 d’abril de 2013, el tècnic de Cultura i Festes informa favorablement al
respecte.

6. La Tècnica d’administració general informa favorablement la proposta del conveni obrant
a l’expedient.

7. En data 20 de maig de 2013 la Comissió Infomativa Genèrica del Ple ha dictaminat
favorablement la present proposta.

Fonaments de dret

Primer. La Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de subvencions i el Reial Decret
887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el seu Reglament de desenvolupament.

Segon. L’article 22.2 de l’esmentada Llei estableix que es podran concedir de forma directa
les subvencions previstes nominativament en el Pressupost General, en els termes recollits
en els convenis i en la normativa reguladora d’aquestes subvencions.

Tercer. L’article 28 de l’esmentada Llei estableix que els convenis seran l’instrument habitual
per canalitzar les subvencions previstes nominativament, sense perjudici del que referent a
això estableixi la seva normativa reguladora.

Quart. Les Bases reguladores per a la concessió de subvencions municipals per a l’exercici
2013 (BOP núm. 12, de 17 de gener de 2013).

El conveni redactat i que consta a l’expedient compleix amb els requisits establerts a la Llei
General de Subvencions, i regula els paràmetres necessaris per als quals es regirà la
subvenció que es concedeix.

A proposta del regidor de Cultura, Marc Danés i Zurdo,  el Ple de la Corporació adopta el
següent

ACORD:

1. Concedir a l’Associació Cultural MODIband, amb CIF núm. G62694013, representada
per la senyora Nathalie Brigitte Modigliani, amb NIE núm. X3037145H, una subvenció de
deu mil euros (10.000,00 €), en concepte de despeses derivades de la realització d’una
mostra de cinema a l’aire lliure anomenada Cine Ciutadella, consistent en la realització
d’un mínim de 6 sessions de cinema i les activitats paral·leles de servei de bar i lloguer
de gandules que corresponguin, durant els mesos de juliol i agost de 2013.

Aquesta subvenció suposa el 66,1559% del pressupost de la despesa de l’activitat
(15.115,80 €), atès que la realització d’aquest projecte té com a finalitat millorar l’oferta
cultural i turística del municipi així com promocionar el patrimoni de Roses a través de la
realització de la mostra de cinema Cine Ciutadella.
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2. Aprovar el conveni que consta a l’expedient, pel qual es regirà la subvenció concedida
per als exercicis 2013-2015.

3. Autoritzar la despesa de deu mil euros (10.000,00 €) amb càrrec a l’aplicació
pressupostària 13 40 3341 4850200 Conveni Associació Cultural MODIband (Cine
Ciutadella).

4. Comunicar a l’Associació Cultural MODIband que haurà de justificar la subvenció
concedida en el termini de tres mesos, comptats a partir del dia 8 d’agost de 2013, data
en la que finalitza l’activitat subvencionada, i que la justificació s’haurà de realitzar sobre
l’import total del projecte subvencionat (15.115,80 €), d’acord amb allò establert a la
clàusula cinquena del conveni regulador.

5. Notificar l'adopció del present acord a l'interessat.

6. Comunicar-ho al departament d'Intervenció, perquè en tinguin coneixement i produeixi
els efectes que calguin. (Exp. 1104/2013)*

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- El regidor ponent explica que, com molt bé diu el títol, aquesta proposta és
per renovar aquest conveni de col·laboració amb l’empresa MODIband, perquè realitzi les
sis sessions de cinema a la Ciutadella.

Aprofita per dir que l’any passat, el 2012, millorant la publicitat, varen aconseguir doblar
l’assistència i estan parlant d’entre 170 i 200 persones que assisteixen a cada sessió que es
fa a l’aire lliure.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

04.- SUPRESSIÓ, MODIFICACIÓ I CREACIÓ DE NOUS FITXERS QUE CONTENEN
DADES DE CARÀCTER PERSONAL DE TITULARITAT DE L’AJUNTAMENT DE ROSES

La senyora Montse Mindan, 1ª  tinent d’alcalde, presenta la proposta d’acord del tenor literal
següent.

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la supressió, modificació i creació de nous fitxers que contenen dades de
caràcter personal de titularitat de l’Ajuntament de Roses.

Antecedents
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1. L’Ajuntament de Roses disposa de fitxers de dades de caràcter personal creats amb
anterioritat i degudament inscrits al Registre de l’Autoritat Catalana de Protecció de
Dades. Aquests fitxers, i les mesures de seguretat que s’hi apliquen, figuren detallats en
el Document de Seguretat de l’Ajuntament. En l’actualitat es fa necessari procedir a la
supressió, modificació i creació de fitxers de titularitat de l’Ajuntament.

2. En el cas del fitxer Borsa habitatge correspon la seva supressió pel fet que no és
operatiu. Es va procedir a la seva creació (any 2009) preveient fer-lo operatiu i per
possibilitar el tractament de dades de forma immediata i amb plena cobertura legal.
Finalment els serveis previstos a la Borsa d’Habitatge s’han ofert per part d’altres entitats
i en aquests moments els ofereix la Generalitat de Catalunya.

3. Correspon modificar el fitxer Usuaris Club de la Feina per adaptar-lo a les funcions que
s’han de portar a terme des de l’àrea de Promoció Econòmica.

4. Finalment, correspon crear un nou fitxer per a registrar els usuaris del Centre de
Distribució d’Aliments, que es porta a terme a Roses en base a un conveni signat entre
diferents institucions, on s’especifica que el fitxer és, a efectes legals, titularitat de
l’Ajuntament de Roses, si bé les dades dels usuaris seran tractades principalment per
part de Càritas Diocesana en qualitat d’encarregada del tractament. Així mateix, també
correspon crear un nou fitxer per a la gestió d’activitats organitzades pel Departament
d’Ensenyament de l’Ajuntament.

5. La creació, modificació o supressió de fitxers de dades de caràcter personal de les
administracions públiques té la seva regulació a l’article 20 de la Llei Orgànica 15/1999,
de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal, on s’estableix que
l’acord de creació, modificació o supressió s’ha d’efectuar per mitjà de disposició de
caràcter general. Un cop aprovada definitivament, la informació bàsica dels fitxers s’ha
de notificar a l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades (art. 11.2.a de la Llei 32/2010,
d‘1 d’octubre, de l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades) per a la seva inscripció al
Registre de fitxers públics.

6. En data 2 de maig de 2013 el tècnic de l’Arxiu Municipal ha emès un informe en relació
amb aquest assumpte.

7. La Comissió Informativa del dia 20 de maig de 2013 va emetre un dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de dret

1. Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei
Municipal i de Règim Local de Catalunya.

2. Llei Orgànica 15/1999 de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal.
3. Llei 32/2010, d‘1 d’octubre, de l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades.
4. Reial Decret 1720/2007, de 21 de desembre, pel que s’aprova el Reglament de

desenvolupament de la Llei Orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de
dades  de caràcter personal.
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A proposta de la senyora Montse Mindan i Cortada, 1a tinent d’alcalde per delegació de
l’alcalde president, s’adopta el següent

ACORD:

Primer.- Suprimir el fitxer Borsa habitatge, pel fet que no és operatiu. No s’han de disposar
mesures per a la supressió de les dades atès que no n’hi figuren.

Segon.- Modificar, en la forma que s’indica a l’Annex, el fitxer Usuaris Club de la Feina.

Tercer.- Aprovar la creació dels fitxers Centre de Distribució d’Aliments i Usuaris
Ensenyament, la descripció detallada dels quals figura a l’Annex. El responsable dels fitxers
serà l’Ajuntament de Roses. S’adoptaran les mesures de gestió i organitzatives necessàries
per tal de garantir la confidencialitat, la seguretat i la integritat de les dades, així com
l’exercici efectiu dels seus drets per part de les persones afectades o interessades. Les
mesures de seguretat exigides per la normativa s’aplicaran en funció del nivell de seguretat
de cada fitxer i resulten principalment de l’adopció a nivell intern de les mesures previstes en
el títol VIII del Reglament de desenvolupament de la Llei Orgànica 15/1999, de 13 de
desembre, aprovat pel Reial Decret 1720/2007, de 21 de desembre. El detall de les mesures
i la seva aplicació concreta figuren en el Document de seguretat de l’Ajuntament.

Quart.- Notificar l’acord d’aprovació definitiva dels fitxers a l’Agència Catalana de Protecció
de Dades per a la seva inscripció al registre de fitxers. Exp. 1096/2013

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

05.- MODIFICACIÓ DE L’ACORD D’ESTABLIMENT DEL RÈGIM DE DEDICACIONS I
RETRIBUCIONS DE LA SETENA TINENT D’ALCALDE DE L’AJUNTAMENT DE ROSES,
SENYORA SÍLVIA USEROS MOYANO

El senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president, presenta la proposta d’acord que és
del tenor literal següent:

Antecedents

1. Eleccions municipals celebrades el dia 22 de maig de 2011.

2. Constitució de l’Ajuntament i presa de possessió de l’alcalde i dels regidors de la
Corporació el dia 11 de juny de 2011

3. Resolucions de l’Alcaldia de data 20 de juny de 2011 en matèria de nomenaments de
tinents d’alcalde, dels membres de la Junta de Govern Local i de les delegacions
efectuades.
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4. El Ple de l’Ajuntament a la sessió extraordinària de 5 de desembre de 2011, entre altres
acords, va aprovar la modificació de l’acord d’establiment del règim de dedicacions,
retribucions i indemnitzacions dels membres corporatius de l’Ajuntament i també de les
dotacions econòmiques als grups polítics municipals.

5. És oportú ajustar el règim de dedicació de la setena tinent d’alcalde, Sílvia Useros
Moyano, encarregada de l’Àrea d’Ensenyament, que passarà de tenir una dedicació
exclusiva (100%) a tenir una dedicació parcial d’un 80%.

6. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 20
de maig de 2013, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer. El règim de retribucions, assistències i indemnitzacions que percebran els membres
de les corporacions locals per a l’exercici del seu càrrec, està regulat a l’article 75 de la Llei
7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, modificada per la Llei 14/2000,
de 29 de novembre i la Llei Orgànica 1/2003 de 10 de març i en l’article 166 del text refós de
la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat per Decret Legislatiu 2/2003 de 28
d’abril.

D’acord amb l’esmentada normativa, els membres de les corporacions locals han de
percebre retribucions per l’exercici de llurs càrrecs quan ho exercitin en règim de dedicació
exclusiva o parcial, i han d’estar donats d’alta en el règim general de la seguretat social.

A proposta del senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president de la corporació, el Ple
adopta el següent:

ACORD

1. Determinar el següent règim de dedicacions:

a) Setena tinent d’alcalde Sílvia Useros Moyano, encarregada de l’àrea d’Ensenyament,
un règim de dedicació parcial del 80%.

2. Aquest règim de dedicacions i retribucions econòmiques tindrà efecte a partir del dia 1
de juny de 2013.

3. Publicar-ho en el Butlletí Oficial de la Província de Girona i exposar-ho al tauler d’anuncis
de la Corporació.

4. Comunicar aquest acord al Departament d’Intervenció i al de Recursos Humans d’aquest
Ajuntament, als efectes oportuns. = Exp. 2684/2011*.

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:
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Vots a favor: Disset (17) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Masblanch,
Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Imma Carrion,
Francisca Guijarro, David Beltran, Manel Escobar, Àngel Tarrero, Carlos López, Francesc
Giner, Ma. Àngels Arjona i Carles Pàramo.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Tres (3) Carles Ferrer, Francisco Martinez i Francisca Martin.

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat presentada i s'eleva a acord plenari.

06.- APROVACIÓ DE L’ATERMENAMENT PRACTICAT A LA FINCA SITUADA AL
CARRER ALMERIA 22-24, DE TITULARITAT PRIVADA

La senyora Montse Mindan, 1ª  tinent d’alcalde, presenta la proposta d’acord que és del
tenor literal sedgüent.

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’atermenament de la finca actualment propietat del senyor Andre Berge,
situada al carrer Almeria 22-24 (registral 2416 N), que limita amb la finca propietat de
l’Ajuntament de Roses.

Antecedents

1. Per acord plenari, de data 28 de gener de 2013, es disposà la pràctica de
l’atermenament, en les 3 fites marcades en el plànol anomenat “Proposta atermenament.
Superposició cartografia i cadastre” de la finca,  en aquella data propietat del Sr. Michael
Munzer (finca registral 2416-N), situada al carrer Almeria 22-24 de la urbanització Mas
Fumats.

2. S’ha procedit a efectuar els oportuns anuncis i informes, així com a la pràctica de
l’atermenament a la data fixada, el dia 29 d’abril de 2013, segons resulta de l’Acta
d’atermenament i del plànol incorporats a l’expedient.  No obstant això, en el moment de
l’atermenament es decidí, per a millor comprensió,  marcar un nombre major de fites de
les 3 que estaven grafiades al plànol esmentat al paràgraf anterior, 3 situades entre mig
de les fites grafiades entre les coordenades X= 514502.17 Y= 4682806.32 i X=
514502.76 Y= 4682916.60 i, una altra, entre les coordenades X= 514502.76 Y=
4682916.60 i X= 514536.08 Y= 4682916.52, per la qual cosa finalment es van instal·lar
un total de 7 fites de fusta les quals es troben situades a les coordenades que a
continuació es relacionen:

Les 3 que ja constaven grafiades al plànol esmentat al paràgraf anterior situades a les
coordenades:
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X= 514502.17 Y= 4682806.32
X= 514502.76 Y= 4682916.60
X= 514536.08 Y= 4682916.52

I les 4 que es van instal·lar el dia de la pràctica de l’atermenament situades a les
coordenades:

X= 514502.28 Y= 4682829.92
X= 514502.46 Y= 4682865.11
X= 514502.58 Y= 4682892.06
X= 514521.68 Y= 4682916.47

3. S’incorpora a l’expedient el plànol anomenat “Plànol final atermenament finca registral
2416 N, situada al carrer Almeria, 22-24 de la urbanització Mas Fumats de Roses.
Superposició cartografia i cadastre”, datat el mes de maig de 2013, redactat pel topògraf
Sr. Lluís Castillo Viudez, per encàrrec municipal, per la qual cosa la superfície total de la
finca del Sr.  Berge, un cop instal·lades les fites, és de 4.776,43 m2.

4. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 20
de maig de 2013, va dictaminar favorablement l'assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer.- Llei 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la llei municipal i de
règim local de Catalunya.

Segon.- Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el reglament del patrimoni dels
ens locals.

A proposta de la senyora Montse Mindan Cortada, 1a tinent d’alcalde de la corporació, el Ple
adopta el següent:

ACORD

1. Aprovar l’atermenament practicat en data 29 d’abril de 2013 de la finca situada al carrer
Almeria 22-24 (registral 2416-N), actualment propietat del Sr. Andre Berge, en virtut de
l’escriptura pública de manifestació, acceptació i adjudicació d’herència atorgada davant
del notari de Roses Sr. Carlos Pons Cervera, en data 9 de gener de 2013,  conforme a
l’Acta d’atermenament practicada, i donar trasllat al Sr. Andre Berge del plànol anomenat
“Plànol final atermenament finca registra 2416 N, situada al carrer Almeria, 22-24 de la
urbanització Mas Fumats de Roses. Superposició cartografia i cadastre”, datat el mes de
maig de 2013, redactat pel topògraf Sr. Lluís Castillo Viudez, per encàrrec municipal, en
què s’hi ha fet constar totes les fites intal·lades i la superfície total de la finca que
finalment és de 4.776,43 m2.
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2. Notificar aquest acord a l’interessat, als efectes que sol·liciti la inscripció de l’esmentat
atermenament al Registre de la Propietat.

3. Comunicar aquest acord a la resta d’interessats, al Departament de Gestió Tributària als
efectes que reflecteixin l’atermenament al cadastre i al GIS, perquè faci el mateix al
Mapserver.

4. Disposar que un cop sigui ferm aquest acord, es donin per definitives les fites ja existents
en la finca que s’han tingut en compte per fer l’atermenament.= Exp. 5698/2008*.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

07.-  APROVAR EL CONVENI MARC DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE
ROSES I LA UNIVERSITAT DE GIRONA PER A LA REALITZACIÓ DE PRÀCTIQUES
ACADÈMIQUES EXTERNES

La senyora Montse Mindan, 1ª  tinent d’alcalde, presenta la proposta d’acord que és del
tenor literal següent:

Identificació del document

Aprovació del Conveni marc de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses i la Universitat de
Girona per a la realització de pràctiques acadèmiques externes.

Antecedents

1. Mitjançant acord del Ple ordinari del dia 2 de maig de 2012 es va aprovar el Conveni de
col·laboració entre la Universitat de Girona i l’Ajuntament de Roses per a la realització de
pràctiques dels alumnes de la Facultat de Lletres.

2. Mitjançant acord del Ple ordinari del dia 30 de juliol de 2012 es va aprovar el Conveni de
col·laboració entre la Universitat de Girona i l’Ajuntament de Roses per a la realització de
pràctiques dels alumnes de la Facultat d’Educació i Psicologia.

3. Amb data 13 de maig de 2013, mitjançant escrit amb registre d’entrada número 7281-
2013, la Universitat de Girona ha fet arribar el Conveni marc de col·laboració entre
l’Ajuntament de Roses i la Universitat de Girona per a la realització de pràctiques
acadèmiques externes dels alumnes de qualsevol facultat de la Universitat de Girona,
que substitueix els dos convenis de col·laboració anteriors.

4. Amb data 13 de maig de 2013, el cap de Recursos Humans ha emès un informe
favorable al respecte.

5. Amb data 20 de maig de 2013, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable
al respecte.
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Fonaments de dret

Primer. Articles 2 i 7 del Reial decret 1707/2011, de 18 de novembre, pel qual es regulen
les pràctiques acadèmiques externes dels estudiants universitaris (BOE núm. 297
del 10.12.2011).

Segon. Articles 304, 308 i 309 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el
reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals (DOGC núm. 2066 de
23.06.1995; correcció d'errades DOGC núm. 2126, pàg. 8317, de 10.11.1995).

A proposta de la primera tinent d’alcalde per delegació de l’alcalde president, Montserrat
Mindan Cortada, s’adopta el següent

Acord

1. Deixar sense efecte el Conveni de col·laboració entre la Universitat de Girona i
l’Ajuntament de Roses per a la realització de les pràctiques dels alumnes de la Facultat
de Lletres aprovat mitjançant acord del Ple ordinari del dia 2 de maig de 2012.

2. Deixar sense efecte el Conveni de col·laboració entre la Universitat de Girona i
l’Ajuntament de Roses per a la realització de les pràctiques dels alumnes de la Facultat
d’Educació i Psicologia aprovat mitjançant acord del Ple ordinari del dia 30 de juliol de
2012.

3. Aprovar el conveni obrant a l’expedient, que estableix el marc de col·laboració per a la
realització de pràctiques acadèmiques externes entre l’Ajuntament de Roses i la
Universitat de Girona.

4. Facultar a l’alcalde president, Carles Pàramo Ponsetí, per a la signatura de l’esmentat
conveni, una vegada aprovat pel Ple.

5. Trametre una còpia de l’acord que s’esdevingui i del conveni signat a la Universitat de
Girona i a la Direcció general de l’Administració Local del Departament de Governació i
Relacions Institucionals de la Generalitat de Catalunya.

6. Comunicar-ho a la Unitat de Serveis Jurídics i al Departament d’Intervenció per al seu
coneixement i efectes.= Exp. 2108/2013.

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Montse Mindan.- Informa que els presents podran veure que aquest punt canvia
respecte a la comissió informativa, perquè fins ara era la mateixa Facultat de Girona que
cada vegada els enviava un conveni, segons amb quin sector de la UDG (Universitat de
Girona) es volia fer un conveni. Per exemple, si era per turisme, el fèiem amb Turisme, a



216

petició de la UDG. Ara, finalment, aprovarem un conveni marc, per no haver d’aprovar un
conveni cada vegada que ve un estudiant a fer pràctiques.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Imma Carrion.- Intervé per manifestar que el seu grup municipal està d’acord amb la
col·laboració amb les universitats del nostre país i agraeixen que finalment s’hagi fet un sol
conveni com havien vingut insistint altres vegades.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Diu que l’única qüestió que té és si aquest conveni es refereix a un
estudiant per any o si pot ser més d’un estudiant. No li quedava clar a l’expedient, perquè
creu que no especifica el nombre.

RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcalde.- Suposa que en ser un conveni marc deu ser per a tots els que vinguin al llarg de
l’any i dins d’aquest marc. Després hauran d’aclarir qui és i què ve a fer, però és un conveni
marc que vol dir que ja serveix per encabir tots els que vagin sortint al llarg de tot l’any.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

08.- MOCIÓ QUE PRESENTA GENT DEL POBLE-AM  EN DEFENSA DELS DRETS DELS
ANIMALS I PERQUÈ  L’AJUNTAMENT NO AUTORITZI A ROSES  L’EXHIBICIÓ
D’ESPECTACLES AMB ANIMALS

El senyor Francesc Giner, en representació del Grup Municipal de Gent del Poble-AM,
presenta la moció del tenor literal següent:

El preàmbul de la Declaració Universal dels Drets dels Animals, aprovada per l’Organització
de les Nacions Unides al 1978, diu: “Considerant que tot animal posseeix drets i que el
desconeixement i menyspreu d’aquest drets han conduït i segueixen conduint a l’home a
cometre actuacions i crims contra la naturalesa i els animals”.

Aquesta declaració en el seu article 1r diu: “Tots els animals neixen iguals davant la vida i
tenen el mateix dret a l’existència”.

En el seu article 2n. diu: ‘L’ésser humà, com espècie animal, no té dret d’exterminar o
explotar altres animals, ni violar aquest dret. Tots els animals tenen dret a l’atenció, a ser
cuidats i a la protecció per part de l’ésser humà”.
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En el seu article 3r. diu: “Cap animal serà sotmès a maltractaments i es prohibeixen els
actes cruels envers els animals. I en l’article 10è, entre d’altres, també diu: ‘Cap animal ha
de ser explotat per divertiment de l’ésser humà”.

 Els circs, malgrat tenir una llarga tradició d’actuacions en les societats modernes,
acostumen a realitzar espectacles amb presència d’animals exòtics i domèstics. Aquests
animals són trets dels seus habitats naturals i els obliguen a viure la major part de la seva
vida encadenats, engabiats i en molts casos a dintre de camions, durant els seus
desplaçaments, que ocupa la majoria del temps. Aquests animals exòtics ¨elefants, lleons,
tigres, zebres, ximpanzés, cocodrils, pitons, dromedaris, óssos¨ així com els domèstics, són
animals sotmesos i convertits en titelles per a l’entreteniment humà. Fer equilibris sobre
pilotes, anar en bicicleta, conduir motocicletes, traspassar anelles de foc, ballar, saltar,
fumar, aguantar-se sobre dues potes, aixecar-se... són part dels números antinaturals que
els animals en els circs i en d’altres espectacles han d’interpretar després d’un llarg procés
d’ensinistrament i de domini, en molts casos amb aplicació de maltractaments i tortures, fins
que no s’aconsegueix anul·lar la seva voluntat. Constants desplaçaments d’un país a un
altre, canvis bruscos de temperatura i clima són altres dels factors que afecten de forma molt
negativa aquests animals. Les condicions de transport en camions/gàbies, de pocs i
insuficients metres quadrats, impossibiliten el mínim de confort sent, a més, l’habitacle
permanent i obligatori per algunes espècies com a grans felins i óssos.

S’han donat nombrosos casos d’accidents, en els circs, com a conseqüència del
maltractament i   les nefastes condicions de vida en què viuen els animals. Estressats pel
tipus de vida que porten, totalment oposat al del seu hàbitat natural, perden en ocasions el
control a causa de la presència del públic, el volum de música durant les actuacions, el
centelleig dels focus i la reclusió forçosa.

L’estat captiu dels animals no aporta cap valor educatiu, no ens diu res sobre el seu
comportament natural, atès que són obligats a actuar en un entorn artificial. Els circs, amb
espectacles animals, ofereixen una visió distorsionada de la realitat, és per aquest motiu que
no són educatius per als nens, públic majoritari d’aquests espectacles, ni per als adults amb
un mínim de sensibilitat i respecte per la vida aliena.

 El circ és un espectacle que disposa d’innombrables recursos humans propis sense
necessitat de sotmetre al ridícul, maltractament o humiliació els animals. Així ho han entès
nombrosos circs que amb el seu art i màgia entorn als pallassos, acròbates, malabaristes
han aconseguit els majors èxits i la gran acceptació del públic.

El circ més prestigiós del Món és el Cirque du Soleil, canadenc, que no utilitza animals en
les seves exhibicions. El Circ Cric, català, Premi Nacional de Circ atorgat per la Generalitat
de Catalunya, tampoc no usa animals en les seves exhibicions.

Nombrosos països i ciutats de tot el Món han prohibit o restringit la presència d’animals en
els circs.

La instal·lació de circs que exhibeixin animals exòtics en els seus espectacles ha estat
prohibida en la ciutat de Barcelona. La implantació d’aquesta prohibició va suposar un
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augment del 25 % en la taquilla d’aquests espectacles, ja que el "buit" que van deixar les
actuacions on s’utilitzaven animals va haver de ser substituït per una oferta molt més
positiva i molt rendible, tant per al circ com per als seus treballadors.

És per tot el que s’ha exposat que des de Gent del Poble-AM es proposa al Ple l’adopció del
següent acord:

Primer.- Que l’Ajuntament de Roses no concedirà cap permís d’actuació a cap circ que
utilitzi  animals exòtics en els seus espectacles.

EXPLICACIÓ DEL PONENT DE LA MOCIÓ

Sr. Francesc Giner.- Abans de llegir la moció, explica que a la Junta de Portaveus ha quedat
que traurien el primer punt de la part dispositiva de la moció. També van acordar que
traurien la paraula espectacle i concretarien que la prohibició es refereix a la utilització
d’animals exòtics en els seus espectacles.

EXPLICACIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-PM

Sra. Francisca Guijarro.- Diu que, un cop fetes aquestes modificacions que proposa Gent del
Poble-AM, el Grup Municipal Socialista s’afegirà a la seva moció.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Informa als presents que donen llibertat de vot als companys de grup
municipal.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sra. Montse Mindan.- Informa que el seu grup municipal també donarà llibertat de vot als
seus companys de grup.

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots a favor:  Tretze (13) Montse Mindan, Marc Danés, Josep Ma. Masblanch, Anna
Jorquera, Carles Ferrer, Imma Carrion, Francisco Martinez, Francisca Guijarro, David
Beltran, Francisca Martin, Francesc Giner, Ma. Àngels Arjona i Carles Pàramo.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Set (7) Sílvia Ripoll, Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Ambrosio
Martinez, Manel Escobar, Àngel Tarrero i Carlos López.
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En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat presentada i s'eleva a acord plenari.

Abans d’iniciar aquest punt de l’ordre del dia s’absenta la senyora Imma Carrion, per motius
d’abstenció legal

09.- PROPOSAR A LA SALA DE GOVERN DEL TRIBUNAL SUPERIOR DE JUSTÍCIA DE
CATALUNYA ELS NOMENAMENTS, DURANT QUATRE ANYS, DE LA JUTGESSA
TITULAR I DEL JUTGE SUBSTITUT DEL JUTJAT DE PAU DE ROSES

El senyor Carles Pàramo i Ponsetí, alcalde president, presenta la proposta d’acord que és
del tenor literal següent:

Identificació del document

Proposar a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya els
nomenaments, durant quatre anys, de la jutgessa titular i del jutge substitut del Jutjat de Pau
de Roses.

Antecedents

1. En data 25 de març de 2013, el Ple de la corporació va aprovar la convocatòria pública
per a la designació de jutge/ssa de pau titular i jutge/ssa de pau substitut/a de Roses.

2. L’anunci de la convocatòria es va publicar en el Butlletí Oficial de la Província de Girona
número 67, en data 8 d’abril de 2013, i també es va trametre l’anunci de la convocatòria
al Jutjat Degà de Figueres i al Jutjat de Pau de Roses per a la seva exposició pública.

3. El termini de presentació d’instàncies va finalitzar el dia 25 d’abril de 2013.

4. Dins del termini de presentació d’instàncies, es varen presentar les següents sol·licituds:
 José Antonio Blázquez Jiménez (per jutge titular i jutge substitut)
 Manuel Pedreira Font (per jutge titular i jutge substitut)
 Sílvia Ferrer Ferrer (per jutgessa titular)
 Vincenzo Galli Giner (per jutge titular i jutge substitut)

5. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, en sessió de data 20 de maig de 2013, ha
emès un dictamen favorable al respecte.

Fonaments de dret

Primer. Articles 101 i següents de la Llei orgànica 6/1985, d’1 de juliol, del Poder Judicial.

Segon. Reglament 3/1995, de 7 de juny, dels jutges de pau, aprovat per l’Acord de 7 de juny
de 1995 del Ple del Consell General del Poder Judicial.
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A proposta de la 1ª tinent d’alcalde de la corporació, senyora Montse Mindan i Cortada, el
Ple adopta el següent

Acord

1. Proposar a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya els
nomenaments, durant quatre anys, de la senyora Sílvia Ferrer Ferrer, com a jutgessa
titular, i del senyor Manuel Pedreira Font, com a jutge substitut del Jutjat de Pau de
Roses.

2. Trametre certificació d’acord al Jutjat Degà de Primera Instància i d’Instrucció de
Figueres, així com les circumstàncies d’identificació dels elegits, perquè les elevi a la
Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya.

3. Comunicar l’adopció d’aquest acord als interessats, perquè n’estiguin informats i tingui
els efectes que calguin.= Exp. 1077/2013*

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Guijarro.- Diu que, com ja van manifestar a la comissió informativa, el seu
grup municipal dóna suport a les persones proposades per l’Equip de Govern.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sr. Francesc Giner.- Diu que també donaran suport a les dues persones proposades, però
volen saber com es decideix que siguin aquestes dues persones. Demana si li poden
explicar.

RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcalde.- Respon, si no va errat, que si hi ha alguna cosa que no queda prou clara,
demanaran que ho expliqui el secretari de la corporació.

Primer, es fa la convocatòria pública, es presenten candidatures i l’Equip de Govern proposa
al Ple les persones idònies. D’aquesta qüestió n’han parlat a la informativa, a l’anterior junta
de portaveus i tots van convenir que les persones que actualment estaven exercint els
càrrecs de jutge i de substitut, senyora Sílvia Ferrer i senyor Manel Pedreira, són les
persones idònies  i ho proposen perquè s’aprovi en el ple.

Aclareix que són persones idònies, perquè tenen estudis jurídics o perquè són persones que
tenen experiència i, en aquest cas, tots dos han estat regidors. Per tant, tenen experiència
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del què és l’administració pública. Això fa que, d’entre les persones presentades, són les
persones més preparades per poder exercir aquesta responsabilitat.

Demana al secretari de la corporació si la seva explicació ha estat correcte la seva
explicació, a la qual cosa li respon afirmativament.

Tot seguit, en nom de tots, l’alcalde transmet a la senyora Silvia Ferrer la seva felicitació,
que és a la sala de plens i al senyor Manel Pedreira que no sap si és present  a la sala.
Puntualitza que és per unanimitat i per quatre anys més al servei del poble.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

Un cop aprovat aquest punt de l’ordre del dia es reincorpora a la sessió la senyora Imma
Carrion.

10.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Imma Carrion.- Fa les següents intervencions:

01.- Demana informació en relació a la previsió d’exposicions a la Ciutadella pel que queda
d’any. Troben que aquest any, la durada de les exposicions, de gairebé mig any cadascuna,
és una mica excessiva i que potser se n’ha fet poca difusió.

També demana si es pot saber el nombre de visitants a les dues darreres exposicions.
Pregunta si s’ha pensat en quines exposicions es faran a Ca l’Anita quan s’obri la seva sala
d’exposicions i si tenen previst de fer exposicions d’artistes locals.

02.- Voldria que els expliquessin el motiu de tanta despesa en flors, plantes i pedres de
diferents colors a les rotondes de Roses. Creuen que les rotondes ja estaven bé i que han
d’oferir una bona imatge, però que s’hauria d’optar per una vegetació més sostenible i
autòctona i que no cal que semblin un jardí de casa rica. Opina que algunes rotondes ho
estan semblant.

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions:

01.- Primer, voldria saber què ha passat amb el gerent de Port de Roses, senyor Guerau
Carrion, que segons tenen entès ja no és gerent.

02.- Pregunta quin cost ha tingut la regeneració de les dues platges, la Perola i la Nova, amb
IVA inclòs.
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03.- Amb els donatius que ha fet l’Ajuntament i Port de Roses al Grup d’Esports Nàutics, en
el que portem d’any, amb un valor d’uns 190.000 €, entre subvencions i material. Volen
saber si els nens de Roses tindran vela gratuïta.

04.- Considera que els camps de futbol estan molt fets malbé, es refereix a la gespa
artificial, tant de la Vinyassa com de l’Estadi. Volen saber si es preveu fer alguna actuació.

05,- Han comprovat que en alguns tornejos hi ha policia privada i vol saber per què hi ha
policia privada. Concreta que es refereix a guardes de seguretat, tant als tornejos de futbol
de la Vinyassa com en alguna altra instal·lació esportiva.  Pregunta si és, perquè hi ha
aldarulls o quin és el problema.

06.- Per acabar, voldrien saber els canvis que hi haurà a la Festa Major i quina és la finalitat
dels canvis que hi haurà a la Festa Major.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sr. Francesc Giner.- Fa les següents intervencions:

01.- La seva primera intervenció és un prec que li han demanat alguns veïns del mas Mates i
del què ja va parlar fa dos o tres plens. Demana saber com estan les obres d’instal·lació del
gas i si les obres estan acabades o no. També pregunta quan tenen previst de pintar l’asfalt,
els senyals de STOP i  demés.

02.- El carrer de Sant Sebastià torna a estar en força mal estat. El terre es mou molt i amb
les pluges de l’altre dia,  l’espai entre les rajoles del terre s’ompla d’aigua i la gent que
passeja, de vegades, té problemes.

03.- L’altre dia, venint de la Pelosa, es va trobar amb un autocar enorme que estava
entravessat i no van poder passar, van haver de recular i passar per l’Almadrava. Va veure
que hi havia sis autocars aparcats allà davant del centre que hi ha a Montjoi, a la Ciutat de
Vacances i creu que si això passa en ple estiu pot anar molt malament. Pregunta si no hi ha
cap manera de regular això. Considera que aquesta carretera no és gaire adequada per als
autocars.  Sap que hi ha un rètol a l’entrada de la carretera que informa en català que no hi
passin autocars, però no en fan gaire cas.

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L’OPOSICIÓ

Sr. Marc Danés.  Respon les preguntes relacionades amb el seu departament.

− Explica que d’exposicions a la Ciutadella, aquest any, de moment, n’han fet tres, perquè
al principi d’any hi havia la del fons marí, després van fer una que és molt nostre que és
la del Carnaval i en aquests moments tenim una exposició que és molt potent que és la
“Interface” al Bulli, que és aquesta empresa que va col·laborar amb En Ferran Adrià i en
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aquests moments també estan col·laborant amb els germans Roca, per a la implantació
de tots aquests plats i estris per millorar la visió i la qualitat dels menjars que es donen.

Casualment treballen amb l’ex número 1, millor restaurant del Món i ara també treballen
amb el número 1. Per tant, entenen que és una exposició interessant que calia que hi
estés molts de mesos, perquè la van inaugurar, evidentment, en ple hivern i entenen que
per a una potència turística com la nostra, és interessant que els mesos de més
afluència de turistes que són juny, juliol i agost, mereixien tenir l’oportunitat de veure
aquesta exposició en algun altre lloc de Catalunya i que, segurament, després seguirà
recorrent llocs de Catalunya i, possiblement, pot anar a algun lloc de l’Estat, amb
aquesta referència del Celler d’En Roca, com a número 1 del Món.

Evidentment, que quan acabem d’inaugurar una exposició, automàticament ja estem
pensant en preparar les següents que en aquests moments ja tenen en ment. També és
cert que, com ha dit la senyora Carrión, les exposicions cada vegada duren més i ho fan
perquè intenten que les exposicions siguin cada cop més treballades, amb més qualitat i
que, d’alguna manera, puguin agradar a molt més públic, doncs el que volem és que
tinguin un espai temporal molt més ampli.

Per posar un exemple, a l’exposició del fons marí, varen tenir diferents alumnes del
municipi, perquè algunes escoles treballen “el mar” com a tema de l’aula i  varen
aprofitar per a que  poguessin fer una jornada a la Ciutadella amb exposició i veure
aquestes restes.

Diu que de publicitat en fan moltíssima, tenen tots els mitjans locals, aquesta exposició
ha sortit en diaris a nivell nacional i a nivell de l’Estat Espanyol. Ha aparegut a la revista
Bon Art que és l’única revista d’art dels Països Catalans amb un renom important i que
tota la gent que es dedica a l’art la té com a referència. També han sortit als diferents
mitjans de comunicació, entre els quals, potser, el més destacat, perquè agafa un sector
més ampli de la població, és el canal de televisió TV3.

En aquests moments també pot avançar que estan amb En Dani Molina, que és la
persona que, d’alguna manera, porta la direcció d’aquesta exposició, per veure si poden
fer alguna actuació amb la gent del Celler de Can Roca i amb la gent del Bulli, per tal de
fer alguna activitat en època d’estiu, per tornar, d’alguna manera, a agafar rellevància als
mitjans de comunicació.

Li ha preguntat si tenien molt de públic, a la qual cosa contesta que a la del fons marí,
Déu ni do la gent que hi va anar.  L’exposició del Carnaval, és evident que és una
exposició nostra, de tota la gent de Roses i amb una afluència de força gent tots els dies
de Carnaval. Aquesta, de moment, funciona bé. No pot dir que molt bé, perquè encara
estan en temporada i el temps no acompanya i esperen que l’impuls definitiu sigui a
partir del mes de juny que és quan entraran en aquesta època de màxima afluència.

Per altre costat li preguntaven sobre “Ca l’Anita” i respon que en aquest moment tenen
un pressupost que els ha arribat, tenen dos pressupostos més i quan els tinguin
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decidiran quina és l’empresa que tira endavant l’obra i depenen una mica de l’inici i final
d’obra per començar a exposar.

Tot i així, és evident que ja tenen pensades algunes exposicions que poden fer aquest
any 2013. Van treballant també de cares al 2014, ja que és una sala molt més petita que
la Ciutadella i entenen que els pot donar molt més joc i,  des de l’àrea de Cultura estan
treballant un reglament d’ús d’aquesta sala, perquè, de vegades, es troben que
l’Ajuntament vol fer exposicions, que hi ha artistes locals que volen fer exposicions, que
altres fundacions i entitats importants del país  també fan exposicions i, per tant, han de
reglamentar en quin “tempo” les utilitza cadascú de nosaltres. També han de mirar si
hem de fer alguna modificació de cares al 2014, en temes d’ordenances fiscals.

− A la pregunta de si els artistes locals tindran cabuda en aquesta sala d’exposicions, diu
que, de moment, han demostrat que tots els artistes locals que han vingut a demanar
algun suport l’han tingut.

Des que és regidor, a la Ciutadella, han exposat En Sanchez Santiago i ha exposat la
gent de les fotografies subaquàtiques que feia més de set anys que no es donava
l’oportunitat de poder exposar al nostre municipi.

Han fet l’exposició del Carnaval que, al final, tots en som protagonistes i en els propers
dies veuran que s’inaugurarà una exposició de l’Albert Pujol que també diu que fa molts
anys que no ha pogut exposar sol en un espai públic.

Per tant, això ho diu perquè es vegi que en dos anys que hi són, han recuperat les sales
per als autors de casa nostra que feia temps, segons ens expliquen, que tenien força
tancades.

Alcalde.- Recorda que una altra intervenció de la senyora Carrion tenia relació amb les
rotondes, en concret, un comentari que deia que ho deixaven com jardins de casa rica. Per
això pregunta a la senyora Carrion si no li agrada.

Sra. Imma Carrion.- Troba que hi ha molta despesa a les rotondes, que estava bé fer una
mica d’arranjament, però veu una mica excessiu el que s’està fent. Creu que amb una cosa
una mica més sòbria també haurien passat.

Alcalde.- Segueix responent la qüestió de l’enjardinament de les rotondes.

− Pregunta a la senyora Carrion si vol dir que en algunes rotondes els sobra i a altres els
falta. Finalment, diu que està entès. El cost és el que és i posar flors és un tema de
mentalitat. L’Equip de Govern considera que posar flors a les rotondes alegra la vista als
que vívim tot l’any aquí i als que venen de fora.

Persegueixen que se’ls reconegui com a vila florida que és una història com “Les deu
badies més belles del Món” , el turisme familiar i totes aquestes coses.
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El debat de si costa poc o costa molt és un tema d’opinió. Personalment, diu que hi ha
algunes que no li agraden. Posa l’exemple de les rotondes on hi ha les oliveres podades
segons de quina manera, però entén que si a la gent li agrada és una qüestió de gustos.

En tot cas, els municipis turístics com el nostre, hem de gastar diners en flors, perquè és
una manera de donar la benvinguda als que venen de fora i també per animar-nos a
nosaltres mateixos.

Sra. Montse Mindan.- A petició de l’alcalde, respon la intervenció del senyor Carles Ferrer
que ha preguntat per la substitució o el cessament  del gerent de Port de Roses.

− Explica que des que va entrar l’actual Equip de Govern i ja en una trajectòria anterior
veien que el Port de Roses no tenia l’evolució que pensaven que havia de tenir i que si
s’hagués hagut d’acomplir amb els pagaments que tenien previstos com la paga
extraordinària que no s’ha pagat, en aquests moments estarien en pèrdues. Aleshores,
des del Consell d’Administració s’ha debatut diverses vegades,  a veure quines solucions
es podrien trobar, quin tom li podrien donar i es va considerar necessari de buscar la
figura d’una persona més comercial, però actualment es mouen diferents variables.

Es pot pensar de privatitzar que, en principi, no seria la voluntat de ningú del Consell
d’Administració, es pot intentar de buscar una gestió mixta com podria ser ROSESNET o
intentarien de buscar un comercial que anés a vendre el port com a un producte.

Puntualitza que, en tot cas, no és cap retret al senyor Guerau Carrion. De fet, ell ha
plegat de Port de Roses, però continua treballant a PRODER i continua treballant a
ROSERSA i, al contrari, aprofita publicament per donar-li les gràcies per la feina feta i
pels anys de servei a l’Ajuntament de Roses.

Sra. Anna Jorquera.- Respon la intervenció relacionada amb els camps de futbol.

− Explica que aquest any es van fer les reparacions que calien als camps de futbol, com es
fan periòdicament. Es van fer als dos camps i és veritat que potser haurien d’iniciar una
campanya per concienciar tant a pares com a jugadors, entrenadors i a tots plegats,
perquè es faci un bon ús de les instal·lacions com no entrar amb els gossos o no trepitjar
amb sabata de carrer, perquè es troben molt sovint amb aquestes situacions. I, si cal,
iniciaran una campanya en aquest sentit.

− Per altra banda, quan el senyor Carles Ferrer preguntava per què hi ha seguretat privada
a la zona esportiva, diu que saben que la Llei de Contractació de l’Estat, des del Govern,
no permet de fer contractacions i es troben en moltes situacions així a les
administracions.

Malauradament tenen dos excedències a l’àrea d’Esports, de dues persones que
treballaven fent aquest servei i, a més, aquest mateix mes es jubila el senyor Ferran.
Aprofita per donar-li les gràcies de tota la feina que ha fet durant molts anys i és una
persona que tots se l’estimen a la zona esportiva.  Es troben que encara tindran una
persona més de baixa, o sigui, que han de fer aquestes contractacions privades per
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poder donar el servei necessari i fa falta en aquestes instal·lacions, perquè tot estigui
cobert. És l’únic remei que els queda.

Sr. Carlos López.- Respon la intervenció relacionada amb el cost de la regeneració de les
platges.

− Explica que quan es parla de preus, sempre estan parlant de preus que no tenen IVA. El
cost d’aquesta regeneració de la Platja de la Punta i de la Platja Nova ha estat de 48.000
€, amb IVA no inclòs.

Tots han de recordar que Roses és un municipi que viu del turisme. Per a nosaltres, les
platges són un atractiu important, com podrien ser les pistes d’esquí per a qualsevol
pista d’esquí.  El fet de mantenir o intentar mantenir aquestes platges amb el millor estat
possible, per a nosaltres, és gairebé una obligació. No podien tenir aquesta platja en
l’estat que estava i refer-la era una necessitat.

La voluntat de l’Equip de Govern és d’intentar mantenir les platges i tots aquests
atractius que van relacionats amb el turisme, de la millor manera possible.

Sra. Montse Mindan.- Diu que, en tot cas, perquè se sàpiga, no solament per al tema turístic,
sinó que Port de Roses amb la concessió de l’Estat està obligat a fer la regeneració de la
platja i ja està signat.

Alcalde.- Afirma que el senyor Carles Ferrer ha dit una falsetat sobre les subvencions del
GEN. Diu que aquesta xifra no és certa, que el senyor Carles Ferrer menteix.

Se sent que el senyor Carles Ferrer insisteix amb unes dades que no han quedat gravades,
a la qual cosa l’alcalde respon que no és una subvenció. Diu que aquests 74.000 € no són
una subvenció, que falseja les dades i menteix.

Sr. Josep Ma. Masblanch.- Fa ús de la paraula per respondre una de les preguntes del
senyor Francesc Giner  relacionades amb el gas del mas Mates.

− Diu que les obres estan acabades. Quant a la pintura dels senyals de trànsit al paviment
de Santa Margarida, estan continuant amb una actuació a Roses i la següent actuació
és al mas Oliva i al mas Mates.

Alcalde.- Segueix responent les preguntes del senyor Francesc Giner.

Diu que quan passa pel carrer Sant Sebastià en moto, sent un “croc-croc” i suposa que hi ha
moltes peces que estan desenganxades. És degut a aquest sistema de construcció del
paviment de posar primer la sorra i després no sap què passa.

Sr. Àngel Tarrero.- Quant a la qüestió dels autocars, diu que ja controlaran aquest tema.
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Alcalde.- Afegeix que el Govern està preocupat. Aquella carretera no està condicionada,
perquè hi passin autocars, però hi actuaran com acaba de dir el regidor responsable.

Sr. Joan Manuel Fernandez.- Respon la sol·licitud d’informació en relació als canvis a la
Festa Major.

− Diu que encara no poden explicar els canvis més substancials en Festa Major, perquè
encara no ho tenen tot trabat, però el problema més substancial és el soroll, els horaris, i
recorda que tenen una denuncia contra l’Ajuntament. Han de mirar que hi hagi un
equilibri social entre la gent que fa barraques, la gent que viu a la vora, la gent que té
hotels, etc. El canvi més important és que s’han escorsat els dies. Només hi haurà un
cap de setmana i els horaris seran respectats escrupulosament, perquè no pot ser que
perquè uns s’ho passin bé, hi hagi gent que estigui patint.

A l’afirmació de l’alcalde que diu que això no és cap canvi, el regidor de Festes respon
que no s’havia fet fins ara. També informa que hi ha més canvis que encara no es poden
explicar, perquè encara no està tancat del tot i en el seu moment ja ho explicarà.

No havent-hi més assumptes a tractar, l’alcalde aixeca la sessió a les 20:54 hores, de la
qual cosa en dono fe.

L’alcalde president El secretari general

Carles Pàramo i Ponsetí Fco. Luís Muñoz Cameo


